

NANO HAIR GROWTH CLN PTE LTD

NO 50, RAFFLES PLACE, SINGAPORE LAND TOWER, LEVEL 37, SINGAPORE 048623

TEL: 6681 6663

NANO HAIR GROWTH CLINIC

17.02.2024

Formulation Improvement for Shampoo

Dear Valued Customers,

We are excited to announce that we have improved the formula for our **Anti Sensitive Scalp**, **Scalp Cleansing**, **SDP**, and **ADE** shampoos to be thicker. This will provide the following benefits:

Improved Texture:

Thicker shampoos can provide a luxurious feel that many consumers find appealing. This sensory experience can make users feel like they are using a more premium product.

Stability:

A thicker formulation may be less prone to separation or settling of ingredients over time.

Suspension of Ingredients:

Thicker shampoos can effectively suspend exfoliating particles or botanical extracts, ensuring even distribution throughout the product.

亲爱的顾客们,

我们很高兴地宣布,我们已经改进了 Anti Sensitive Scalp、Scalp Cleansing、SDP 和 ADE 洗发水的配方,使其变得更加浓稠。这将带来以下好处:

改善质感: 更浓稠的洗发水能提供一种奢华的使用感,许多消费者会因此感到愉悦。这种感官体验让用户觉得自己在使用更高端的产品。

稳定性: 更浓稠的配方更不容易出现分层或成分沉淀的情况。

成分的悬浮效果: 浓稠的洗发水能够更有效地悬浮去角质颗粒或植物精华,确保产品均匀分布。

Best regards,

KOH KOK LEONG

Operation Manager